
    ذلت جامعه اسلامی محصول دنیا طلبی است/امت اسلامی در میدان بزرگ امتحان الهی
قرار گرفته است

  

نماینده ولیفقیه و امامجمعه همدان تأکید کرد: امروز عزت امت اسلامی در این است که از مستضعفین

عالم و مردم مظلوم غزه حمایت کند.

به گزارش روابط عمومی مجمع جهانی تقریب مذاهب اسلامی، حجت الاسلام والمسلمین حبیباالله شعبانی نماینده

ولیفقیه و امامجمعه همدان در وبینار طوفان الاقصی7 با عنوان "فلسطین محور اتحاد جهان اسلام" که

به همت معاونت ایران مجمع تقریب برگزار شد، با اشاره به آیه «وما لکم لا تقاتلون فی سبیل االله و

المستضعفین من الرجال و النساء والولدان الذین یقولون ربنا اخرجنا من هذه القریه الظالم اهلها و

اجعل لنا من لدنک ولیا واجعل من لدنک نصیرا» اظهار داشت:قرآن کریم در این آیه با تعجب، جامعه

ایمانی را مخاطب قرار می دهد که چه شده است شما را که اهل سکوت شدهاید و در راه خدا مقاتله

نمیکنید و از زنان و کودکانی که مورد ظلم قرار گرفته اند و  از مستضعفین حمایت نمی کنید؟

وی ادامه داد: امروز تاریخ میدان بزرگی از آزمایش را برای بشر فراهم کرده  و امت اسلامی و جامعه

اسلامی در میدان بزرگ امتحان الهی قرار گرفته است.



امامجمعه همدان  تصریح کرد: رژیم صهیونیستی در باریکه غزه،  زنان و کودکان و مردان مؤمن و

مسلمان ما را به شهادت می رساند و اما آیا جامعه اسلامی به آنچه که از قرآن یاد گرفته و به آنچه

که از پیامبر(ص) تعلیم داده است و به آموزههای اسلامی و ائمه دین عمل می کند؟ به ما یاد دادهاند

که امت اسلامی نباید ذلیل باشد و باید عزتمندانه برخورد کند؛ نباید جامعه کفار بر جامعه اسلامی

تسلط پیدا کند و طبق آموزههای اسلامی با هم وحدت داشته باشید تا در برابر کفار قوی باشید.

وی افزود: ذلت جامعه اسلامی محصول دنیا طلبی است، اگر اقتصاد برای امت اسلامی از عمل به اسلام مهمتر

شد و اگر منافع شخص و مادی از منافع اسلامی برایش مهمتر شود، از منافع اسلام کوتاه خواهد آمد.

حجت الاسلام والمسلمین شعبانی ادامه داد: امروز عزت امت اسلامی در این است که از مستضعفین عالم و

مردم مظلوم غزه حمایت کند؛ آیا نمی شد برای حمایت از مردم مظلوم غزه روابط اقتصادی را قطع کرد؟

آیا نمیشد کالاهای رژیم صهیونیستی را تحریم کرد؟ آیا نمیشد به مردم غزه امداد رسانی کرد؟ 

وی تصریح کرد: امروز فرصت مناسبی برای وحدت امت اسلامی است؛ امت اسلام  فارغ از اختلافاتی که ممکن

است در عرصههای علمی داشته باشد، امروز میتواند در کنار هم قرار بگیرد و به وحدت برسد و  از آن

در عرصههای بین المللی استفاده کند و مؤثر باشیم.

نماینده ولیفقیه و امامجمعه همدان با طرح سؤالاتی گفت:آیا در پیشگاه الهی و پیامبر اسلام(ص)

میتوانیم بگوییم ما این صحنهها را غزه دیدیم و تماشاچی بودیم؟ آیا محکوم کردن صرف کافی بوده

است؟ کدام اقدام عملی را برای پایان دادن به این نسل کشی و کودک کشی انجام دادهایم؟ امروز

انتظار امت اسلامی از حاکمانش این است که اقدام عملی کنند.این انتظار پیامبر بزرگ اسلام(ص) از امت

اسلام است.

وی خاطرنشان کرد:امروز شاهد صحنههای نسل کشی و جنایتهای کمنظیر به معنی واقعی کلمه هستیم.این

سنت الهی است که نیل برای غرق کردن فرعونها فراوان دارد، حق همیشه پیروز است و جریان مقاومت که

میخواهد در مقابل رژیم غاصب صهیونیستی ایستادگی کند،حتما پیروز این میدان خواهد بود.

امام جمعه همدان گفت: همه ما باید به آنچه که وظیفه داریم عمل کنیم. قدردان همه کسانی هستیم که

در جای جای جهان به حمایت از مردم فلسطین برخاستهاند.



وی افزود: امیدواریم رویدادهای غزه به وحدت بیشترامت اسلام منجر شود؛ وحدتی که بتواند در عرصههای

بین المللی مؤثر باشد و به اصلاح برخی ساختاری بینالمللی منجر شود تا عدالت را در دنیا محقق کند

و در مقابل کودککشیها ایستادگی کند.

حجت الاسلام و المسلمین شعبانی گفت:علمای اسلامی باید به وظیفه دینی خود عمل کنند و در مقابل ظلم و

بیعدالتی بایستند و جامعه اسلامی را برای حمایت از مردم فلسطین همراه کنند.
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